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ZAP YTANIE  

 

 

w sprawie opinii rad osiedli w sprawie zmian w funkcjonowaniu jednostek pomocniczych 

miasta. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwracam się z prośbą o przekazanie w sposób zbiorczy opinii wszystkich rad oraz 

zarządów osiedli dotyczących zmian w funkcjonowaniu jednostek pomocniczych miasta. W 

związku z pracami podkomisji ds. ewaluacji oraz reformy jednostek pomocniczych rady osiedli 

do grudnia 2020 roku mogły przesyłać swoje uwagi dotyczące opracowanej ewaluacji oraz 

funkcjonowania jednostek pomocniczych. Proszę o przekazanie nadesłanych przez rady i 

zarządy opinii. 
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